
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-05-16, § 13 

 
 Tid: 16 maj 2006 kl 9.00 – 10.35 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 23 maj 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp), §§ 1-32 
Ulf Fridebäck (fp) 
Kåre Gustavsson (s), §§ 1-32 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd), §§ 1-32 
Margarita Pulido (s) 
Ann-Marie Strömberg (v), §§ 1-32 
Regina Öholm (m), §§ 1-24 och 26-33 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp), §§ 1-32 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd), tjänstgörande § 33 
Tove Frimodt (s), § 33 
Berthold Gustavsson (m), tjänstgörande §§ 25 och 33 
Bo Holmberg (s) 
Per Ohlin (v), tjänstgörande § 33 
Hampus Rubaszkin (mp) 

 
Personalföreträdare 

 Bert Eriksson, SKTF 
 

Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Henrik Christiansson, 



  

Barbro Collin, Eva Leijon, Christer Lundin, Malin Löfsjögård, Anette Scheibe, Bertil 
Strid och Lars-Erik Stålkrantz samt borgarrådssekreteraren från roteln Claes Thunblad. 
 
Vidare projektchef Birger Höök vid vägverket (§§ 1-2), de förtroendevalda revisorerna 
Bo Dahlström (s), Östen Bohlin (fp), Ingrid Dorle Andersson (s), Bengt Leijon (m) och 
Siv Kimbré (s) (samtliga § 33) samt enhetschef Jan-Erik Ek och revisor Staffan 
Brunborg vid revisionskontoret (båda § 33). 
 
 

 
 § 13 

Införande av en databas för registrering av klotter. Motion från Madeleine 
Sjöstedt (fp), nr 2006:2  
Dnr T2006-440-00324 
Protokollsutdrag 
 
Trafikkontoret hade den 24 april 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 
vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden godkänner utlåtandet som svar på remiss av motionen. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt ledamöterna Ulf Fridebäck m fl (fp) och 
Björn Nyström (kd) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga B. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt kontorets 
förslag d v s 
 
 Trafiknämnden godkänner utlåtandet som svar på remiss av motionen. 
 
Reservation 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) samt ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina 
Öholm (m), Ulf Fridebäck (fp), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) enligt det 
av vice ordföranden Sten Nordin m fl (m) samt ledamöterna Ulf Fridebäck m fl (fp) och 
Björn Nyström (kd) gemensamt framställda yrkandet. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 13, bilaga B 
 
      Trafiknämnden 2006-05-16 
 
      Tillhör ärende 13 
 

Införande av en databas för 
registrering av klotter 
 
Motion från Madeleine Sjöstedt 
(fp) 

 
Sten Nordin m fl (m) 
Ulf Fridebäck m fl (fp) 
Björn Nyström (kd) 

 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar: 
 
 att  i huvudsak bifalla kontorets förslag till beslut 
 
 att  uppdra åt kontoret att utreda hur insamling av uppgifter om klotter kan 

organiseras  
 
samt 
 
att  därutöver anföra: 
 
Stockholm är en stad i förslumning. En del av det är klottret, som förfular staden på 
alltför många ställen. Klottret får sitta alldeles för länge, samtidigt som nästa 
generations klottrare fostras i stadens graffitikurser.  
 
Det behövs flera åtgärder för att stoppa klottret. SL bedriver ett lovvärt arbete, genom 
att systematiskt registrera och anmäla klotter. Därigenom får polisen betydligt bättre 
möjligheter att gripa misstänkta klottrare och hitta bevis.  
 
Som det ser ut idag är det tydligt att stadens arbete mot klotter är långt ifrån tillräckligt. 
Ett arbete som struktureras genom en databas eller annan form av systematik är en 
viktig förutsättning för en lyckad kamp mot klottret. Vi anser att någon form av tydlig 
struktur för att samla in och systematisera uppgifter om klotter bör finnas i stadens regi. 
Kontoret bör därför uppdras att se över hur detta kan organiseras. 
 


